
ZAPISNIK 

8. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Studenec,ki je bila 22.6.2024, ob 19. 00 uri,v prostorih 

Krajevnega urada na Studencu 

Prisotni člani sveta: 

Uroš Gorenc, Janoš Janc, Andrej Lisec, Marjan Bizjak, Miha Štajner, Damjana Pirc,Anton 

Gramc,Martin Metelko 

Odsotni člani sveta : / 

Sejo vodi:  Uroš Gorenc – predsednik sveta KS Studenec 

Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prične sejo. 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Studenec. 

Predsedujoči prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev. 

Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda                                                                             
2. Pregled zapisnika 7. redne seje sveta, z dne,23.3.2024 
3. Tekoča dela v KS  
4. Razno 

 

Razprave ni. 

Sklep: 

Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje, z dne,23.3.2024 

 

Ga. Ivačič  poda zapisnik v obravnavo in potrditev . 

Razprave ni. 

Sklep: Pripomb na zapisnik  7. redne seje, z dne,23.3.2024, ni.  V potrjeni vsebini je objavljen na 

spletni strani Občine Sevnica – Krajevna skupnost Studenec. 



Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 

 

Ad 3 

Tekoča  dela v KS 

Predsednik informira člane sveta , v razpravo se vključijo člani sveta iz posameznih vasi: 

- Rovišče –  opravljena asfaltacija križišča v Roviščah  

- Zavratec – prav tako urejena asfaltacija , dogovorjeno  za odlog plačila oziroma obročno 

odplačevanje, g. Bizjak se zahvaljuje in povabi na otvoritev 

- Arto – škarpa – urejena 

- Hudo Brezje – pridobljeni  podpisi krajanov za soglasje za izvedbo razširitve ceste med 

ovinkom pri Metelku Brankotu in družini Prah, narejen bo tudi prepust 

- Rovišče– obnovitev mrliške vežice in cvingerja ob pokopališči,sestanek z Škofijo,  dela naj bi 

se  pričela v letu 2025 

- Ponikve – zahvala ob opravljeni asfaltaciji  in povabilo g.Gramec  na otvoritev 

Člani sveta in predsednik so izpostavili problem košnje brežin, to naj bi  izvaja Komunala Sevnica  

, vendar se ne, prav tako ni jasno zakaj nekatere KS imajo svojega javnega delavca, naša KS pa ne. 

Želeli bi svojega javnega delavca, tako kot je bilo to že pred leti, javnih površin je veliko, 

posledično velike potrebe, javne površine niso vselej urejene.  

Ad 4 

Razno 

Drugih pripomb in predlogov ni bilo, zato je bila seja zaključena  ob 20.10 uri. 

 

Ob zaključku seje je bilo prisotnih 8 članov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                Predsednik sveta KS: 

          Slavica Ivačič                                                                                                      Uroš Gorenc 


